
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 11. december 2014

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Spørgsmål 277
I forlængelse af besvarelsen af SAU (2013-14) alm. del - spørgsmål 892 an-
modes ministeren om at spørge erhvervs- og vækstministeren om, hvorledes
man momsmæssigt har behandlet kortgebyrer på patent- og varemærkean-
søgninger fra 23. januar 2012 og frem til i dag.

Svaret bedes sendt elektronisk til udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Mads Rørvig
formand
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